
Innspel til endring av forskrift om minsteareal for hjort: 

 

Eg driv gard med mjølkeproduksjon på søndre Revheim. 

Dei siste 5 åra har me sett ei markant auke av hjortevilt på både innmark og utmark: 

- I utmarka har hjorten gjort skader på både hogstmoden skog og nyplanta granfelt.  

- Hjorten riv ned og øydelegg gjerder rundt innmarksbeite. 

- Hjorten lagar brunstgroper og raserer nysådde teigar på innmark. 

- Me ser store avlingstap på innmark, då det går hjort som beiter i heile vekstsesongen. 

All hjortejakt her foregår på innmark, så all hjort som blir tatt ut er å rekna som skadedyr. 

Etter avslutta jakt 2021 (felt 4 dyr), blei det observert 19 dyr på innmark veka etter. 

Hjorten er på ingen måte ein resurs for ein gard i drift, me lir store økonomiske tap med avlingstap 

og elles skader i både innmark og utmark. 

Eg ber med dette om at det blir tatt grep for å få ned hjortebestanden og ein meir riktig utskyting av 

dyr med fokus på uttak av produksjonsdyr. 

 

-Ivar Revheim 

 

 


